
Rendezvényszervező Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 8. (17:58-18:27)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

2. Bérczes Borbála Animátor koordinátor

3. Dobi Hanna Kulturális referens

4. Besenyei Bence Titusz Logisztikáért felelős bizottsági tag

5. Túri Dorottya Sportreferens

6. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Rendezvényszervező Bizottsági ülése 5 mandátummal határozatképes.
Tóth Dorottya Panna javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot a Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók/aktualitások

2. Bevonó

3. Egyebek

A Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók/aktualitások

Dobi Hanna beszámol arról, hogy a november 6-án tartott PPQ zökkenőmentesen
lement. Emellett most éppen most zajlik a Verses est.

Bérczes Borbála arról számol be, hogy a Bevonó tábor sikeresen megrendezésre
került, valamint a szülőkkel folyamatosan tartotta a kapcsolatot és felkészítette őket az első
képzésre. Hétfőn részt vett egy szervezetfejlesztő ülésen és megosztja, hogy az eddigi
képzésekkel minden rendben volt.

Túri Dorottya elmondja a jelenlévőknek, hogy a november 23-án tartandó Sörpong és
a november 30-ára tervezett Csocsóbajnokság szervezés alatt állnak. Beszámol még arról,
hogy a decemberi Kviddics Bajnokság nagy valószínűséggel december 2-án, szombaton lesz
megtartva, amihez szerinte egy pálya elég lesz. Az eseményhez nagy promóciót terveznek
videóval, amihez angol leírás is fog készülni.

Besenyei Bence Titusz megosztja a jelenlévőkkel, hogy az elmúlt két hétben a Bevonó
tábor szervezésével foglalkozott. Fő feladatai közé tartoztak a hangtechnika, a szekciók
kellékei és tábori programok kellékei. A hangtechnika kidelegálása és a DJ Squaddal való
kommunikáció zökkenőmentes volt. Elmondja még, hogy a Dekor Koordinátor segítségével
elkezdték a raktár részeinek a szétválogatását. Tóth Dorottya Panni felől érkezik egy kérés,
hogy valószínűleg a Gólyabálra kelleni fog egy fotófal, és jól jöhet a tavalyi is.

Tóth Dorottya Panna elsősorban a Gólyabál szervezésével foglalkozott, amihez már
kiment az esemény is. Emellett részt vett a Bevonó táborban, ahol minden jól sikerült.

2. Bevonó

Tóth Dorottya Panna megosztja a Bizottságával, hogy szívesen vár bármilyen
feedbacket a Bevonó táborral kapcsolatban. Javasolja, hogy a legjobb az lenne, ha hárman
Besenyei Bence Titusszal és Bérczes Borbálával együtt leülnének átbeszélni.

3. Egyebek

Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy a kommunikációval kapcsolatban vannak
akadályok. Elmondja, hogy a Kommunikációs Bizottság mostantól havi táblázatot küld majd
ki. Megbeszélte Wawra Mátéval, hogy majd ő elküldi a Bizottság tagjainak, és így ők is
tudnak majd beleírni. Emellett kéri őket, hogy amennyiben tudnak designot, illetve szöveget
csinálni a posztjukhoz, akkor készítsék el és ne terheljék ezzel a Kommunikációs Bizottságot.

Tóth Dorottya Panna megkérdezi a Bizottság tagjait arról, hogy az események
helyszínei megvannak-e már. Túri Dorottya megosztja, hogy a Sörpong a Kredit Bárban lesz,
a Csocsóbajnokság pedig valószínűleg a Noiret Biliárd és Darts Szalonban lesz megtartva.

2



Dobi Hanna azt osztja meg, hogy a Társas est és a Lélekfilmek a Dorian’s bárban lesznek
megtartva. A Zenés Est ismételten a Dopaminban, a Borkóstoló pedig a MAINYÚL-ban kerül
megrendezésre. Dobi Hanna elmondja még, hogy a Hétker Pub mostantól nem szeretne
hétfőnként kinyitni, emiatt a PPQ a továbbiakban vagy nem hétfőn lesz megtartva hanem
másik napon, vagy új helyszínt kell keresni.

Tóth Dorottya Panna megosztja a jelenlévőkkel, hogy kiment a szavazás az Elnökről
és a Küldöttgyűlési tagokról. Megkéri a Bizottság tagjait, hogy szavazzanak és szóljanak
mindenkinek.

Tóth Dorottya Panna a november 16-án megrendezésre kerülő Etalonnal kapcsolatban
arra kéri a Bizottság tagjait, hogy öltözzenek be, amihez közösen kitaláltak egy ötletet.
Emelett majd meg kell beszélniük, hogy ki fog az Etalonon végéig maradni. Besenyei Bence
Titusz azt mondja, hogy ő szívesen maradna végig, amihez a többiek is csatlakoznak. Tóth
Dorottya Panna elmondja még, hogy majd bemutatja az ottani illetékesnek, azt aki marad
végig, mert a végén alá kell majd írni egy nyilatkozatot, hogy minden rendben volt. Felhívja a
Bizottsági tagok figyelmet arra, hogy a képződők mellett az idősebb animátorokra is
figyeljenek, például hogy milyenek a csopvezek és az állomások.

Tóth Dorottya Panna megkérdezi a jelenlévőket arról, hogy van-e bármilyen kérdésük
azzal kapcsolatban, hogy hogyan kell Rendezvényszervező Bizottsági tagként beülni egy
képzésre. Elmondja még, hogy a Bizottsági tagok vigyenek füzetet, amibe tudnak majd
jegyzetelni majd a képződőkről, képzésről, illetve a család dinamikáról. A képzés után pedig
lesz majd feedback a szülőkkel.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Dorottya Panna az ülést 18:27 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 8.

Tóth Dorottya Panna Demetrovics Hanna
elnök elnök

Rendezvényszervező Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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